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Bestyrelsesmøde DCU Distrikt Sjælland 
Referat 
 
 
31. juli 2023 kl. 17.30 
Idrættens Hus 
 
Deltagere	
Torben Ridder (TR), Ole Olsen (OO), Thomas Schlüter (TS), Maria Irming Pedersen 
(MIP), Morten Madsen (MM) og Per Henrik Brask (PHB) 
 
Afbud 
Rikke Bak Oytan (RBO) og Per Thue Hansen (PTH) 
 
 
 
Punkt 1  
Godkendelse af dagsorden og seneste referat. 
 
Punkt 2 
Løbsaktiviteter og arrangerende klubbers økonomi. Oplæg fra TR om, hvordan 
distriktet kan opfylde DCUs ønske om indsigt i klubbernes løbsøkonomi. 

TR skriver ud til eliteklubberne for koordinering via kassereren. Udkast til brev 
fremlagt og godkendt. 

Punkt 3 
Økonomi ikke noget nyt, hvilket fortsat betyder en sund økonomi under fuld kontrol. 
 
Punkt 4 
Fælles bestyrelsesmøde; Distrikt Jylland Fyn, Distrikt Sjælland og DCU. Dato er 
fortsat ikke fastlagt og realistisk vil møde ikke være muligt før efter påkrævet 
terminsplanlægning. Punkter til mødet er bl.a.: 
 
1. Samarbejde om terminsplan som er formålstjenstlig bl.a. for - gennem koordinering af 

datoer - at undgå for vest-øst transport, skabe plads til måske M-master, motionsklasser 
etc. samt ikke mindst for bedre løbsøkonomi. 
 

2. Distrikt Sjælland foreslår derfor et fælles efterårsmøde for planlægning m.m. PHB 
kontakter Morten Anderson for koordinering. 
 

3. Beklædning 2024. Nyt tøj for kommende sæson til tidtagere og andre frivillige. Punkt på 
fælles møde er at fælles indkøb med Distrikt Jylland Fyn (og på tværs af discipliner) 
gerne ses. 
 

4. Kommissærønske om at eventuel motionsklasse afvikles før eller efter eliteklasser. 
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Ønsker fra distriktet om centralisering: 
 
1. Proportioner overlevering fra distriktet til centralt DCU bl.a. for øget løbssikkerhed samt 

standardafvikling og kvalitetssikring af samme. Skabelon udarbejdes af PTH ifm. 
overlevering. 

 
2. Distriktet ønsker en central DCU-kontaktperson for klubberne, så klubberne kan 

koncentrere sig om frivillige, markedsføring af løbet og lokalrettede aktiviteter. David 
Rasmussen tager sig allerede af meget. 

 
3. Rygnumre. Distriktet ønsker minus årstal, minus klasser men fortsat farver på 

kommende numre. Indkøb kan fremover ske centralt (DCU-administration) – hvis ikke 
centralt indkøb så udelukkende bestilling efter aftale med distriktet. TS har yderligere 
idéer og forslag. 

 
4. Yderligere input om andre tiltag for centralisering forventes fra klubber og 

distriktsbestyrelse ifm. mail om løbsøkonomi. 
 
Punkt 5 
Orientering og nyt fra formanden og bestyrelsesmedlemmer. 
 
RBO er på barsel og efter dialog med PHB, tages RBO ud af diverse korrespondancer, 
loop, indkaldelser etc som vedrører drift her-og-nu. Dog tilsendes referater fortsat, 
og hvad der er længerevarende relevant. 
 
Forespørgsel om UCI gravelløb i Blåvand lørdag, den 8. juni 2024. Godkendelse af løb 
jf. regler og forhold som fx dommervogn og tidstagning, hvilket i den konkrete 
henvendelse betyder, at Distrikt Jylland Fyn godkender og skal godkende før ok. 
 
Reduceret licens medio 2024 og fremover. På fast dato (fx 15. juli) eller kalender-
/løbsafhængig? Bestyrelsen har besluttet, at det for Distrikt Sjælland fremover er 
fast på datoen 15. juli. 
 
Ekstern forespørgsel om det er attraktivt at afvikle løb på kommende, lukket 
asfaltbane på 1,5 – 2,0 km drøftet. Tilkendegivelse fra Distrikt Sjælland om, at 
distriktet finder det attraktivit til alt fra børn, cross og andre løb. 
 
Brug af CC og email. Første mail "rammer" ofte alle i bestyrelsen. For så vidt angår 
distriktsbestyrelsen er der forpligtelse til herefter at melde ind "jeg har opgaven / 
dialogen". Derefter dialog udelukkende dialog mellem afsender og 
bestyrelsemedlemmet. Ved afslutning af sagen forpligtelse til at orientere relevante 
medlemmer af bestyrelsen om sagsudgang. 
 
Kommissærer har ønske om én radio. Indkøb 2.000 kroner plus årligt abonnement 
på 500 kroner. Ønske er beviligt / godkendt. 
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Kommissærer ønsker hurtigere afregning oftere / hurtigere. OO undersøger 
yderligere. 
 
Er der to løbskalendere? Både Sportstiming og en DCU-løbskalender? TR 
undersøger. 
 
Diverse klubhenvendelser gennemgået (af TR) for at sikre, at alle sager, 
henvendelser osv fra klubber m.m. har "ejer" i bestyrelsen. 
 
Punkt 6 
Evt. Punkterne er behandlet under punkt 5. 
 
Accept fra alle om kommentarer til udkast til referat senest onsdag, den 2. august 
2023. 
 
Næste møde onsdag, den 6. september 2023 (indkaldt i Outlook). 
 
Andre mødedatoer: 
- Klubformandsmøde onsdag, den 8. november 
- Årsmøde lørdag, den 24. februar 2024  

 
Referant: Per Henrik Brask 
 


